
 

 

MESTO  MYJAVA 
 

 
 
 

Zápisnica č. 3/2018 
 

zo zasadnutia komisie pre financie, rozpočet, majetok a hospodársku stratégiu Mesta Myjava konanej dňa 
26. 6. 2018 

 
 
 
 

Účasť členov na zasadnutí:  prítomní – 5 
 neprítomní – 4,  z toho ospravedlnení - 4 

 
Prítomní členovia: Ing. Jaroslav Krč – Šebera predseda komisie 
 Ing. Marián Orávik podpredseda komisie 
 Rastislav Eliáš 
 Ondrej Bučenec 
 Pavol Balvirčák 
 
Ospravedlnení členovia: Ing. Jaroslava Saková 
 JUDr. Vladimír Polák 
 Ing. Milan Majtán 
  Milan Báto 
 
Tajomníčka komisie: Zdenka Ježíková   
 
Hostia: Pavel Halabrín           primátor  
 Ing. Stanislav Tomič        zástupca primátora 
 Ing. Jarmila Sluková        prednostka 
               Ing. Vladimír Výdurek       hlavný kontrolór 
               Ing. Dušan Svítek          vedúci oddelenia majetku   
               Lenka Kulíšková          vedúca oddelenia daní a poplatkov 
     
 
 
 
                                              

    
Program:  
 

1. Úvod 
2. Otázky a pripomienky občanov 
3. Majetkové prevody 
4. Návrh VZN Mesta Myjava o spôsobe prideľovania nájomných bytov v meste Myjava – 

príloha č. 4  Stanovenie výšky nájmov pre bytové domy Kamenné 
5. 3. Zmena rozpočtu Mesta Myjava v roku 2018 
6. Návrh VZN Mesta Myjava o miestnej dani za užívanie verejného priestranstva 



7. Návrh a) spôsobu financovania prevádzky cintorínov v meste 
b)  harmonogram rekonštrukcie domu smútku 
c) poplatky za cintorínske a pohrebné služby,  
d) analýza hrobových miest 

8. Rôzne 
9. Záver 

 
 

K bodu č. 1 
 
Komisiu pre financie, rozpočet, majetok a hospodársku stratégiu mesta otvoril Ing. Jaroslav Krč - Šebera, 
predseda komisie,  privítal ostatných členov komisie a hostí a predložil program na schválenie.  
Ing,. Orávik požiadal do rokovania zaradiť bod s problematikou financovania cintorínov v meste a rekonštrukcie 
Domu smútku v Myjave. Návrh bol zaradený ako bod č. 7. 
 
Hlasovanie za predložený návrh programu: 
 
Prítomných: 5  za: 5  proti: 0  zdržal sa: 0  
 
K bodu č. 2 
 
Neboli vznesené žiadne otázky a pripomienky občanov pre finančnú komisiu. 
 
K bodu č. 3 
 
Ing. Svítek informoval komisiu o majetkových prevodoch – priamy odpredaj pozemkov, odkúpenie pozemkov, 
vecnom bremene a zámene pozemkov.  
 
Hlasovanie za predložený návrh programu: 
 
Prítomných: 5  za: 5  proti: 0  zdržal sa: 0  
 
K bodu č. 4 
 
Komisia prerokovala   návrh VZN Mesta Myjava o spôsobe prideľovania nájomných bytov v meste Myjava – 
príloha č. 4  Stanovenie výšky nájmov pre bytové domy Kamenné a odporučila návrh predložiť do 1. čítania na 
rokovanie MsZ. 
 
Hlasovanie za predložený návrh programu: 
 
Prítomných: 5  za: 5  proti: 0  zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 5 
 
Komisia prerokovala 3. Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 3  k 30.6.2018 v zmysle Zákona 
o rozpočtových pravidlách  č. 583/2004 Z. z. 
 
Celkové príjmy    17 140 139,00 € (zmena 836 920,00 €) 
Celkové výdavky    17 137 494,00 € (zmena 895 103,00 €) 
Prebytok                          2 645,00 € 
 
 Hlasovanie za predložený návrh programu: 
 
Prítomných: 5  za: 5  proti: 0  zdržal sa: 0  
 



K bodu č. 6 
 
Komisia prerokovala Návrh VZN Mesta Myjava o miestnej dani za užívanie verejného priestranstva, ktorý 
odprezentovala Lenka Kulíšková a členovia odporučili návrh VZN predložiť MsZ na prerokovanie.  
 
 
K bodu č. 7 
 
 
Primátor mesta Pavel Halabrín informoval členov komisie o príprave rekonštrukcie Domu smútku v Myjave 
a o spôsobe jeho financovania.  
Uviedol, že po schválení harmonogramu prác a spôsobu financovania MsZ, navrhuje predložiť novú Zmluvu 
o spoločnom prevádzkovaní, kde bude v budúcnosti jasne zakotvená povinnosť všetkých podieľať sa na nutných 
investíciách. 
Pokiaľ obce nebudú akceptovať túto možnosť, vedenie mesta predloží nové VZN o poplatkoch za cintorínske 
služby, ktoré by boli v platnosti od 1.1.2019. Podľa tohto VZN by obyvateľovi mesta Myjava bola poskytnutá 
dotácia a rovnako by takto mali možnosť postupovať i obce. 
 
Tento návrh nepodporil Ing. Orávik, ktorý nesúhlasí s prípadným navýšením poplatku za užívanie Domu smútku  
v prípade neakceptovania finančného príspevku obcí na rekonštrukciu Domu smútku v Myjave. 
 
Hlasovanie za predložený návrh programu: 
 
Prítomných: 5  za: 4  proti: 1  zdržal sa: 0  
 
 
Ďalej primátor informoval členov komisie o možnosti načerpania nového úveru na financovanie investičných 
zámerov mesta.  
Na základe ponúk predložených SLSP  a UCB navrhol akceptovať ponuku UCB vo výške 1.700 tis. €, so 
splatnosťou do 31.7.2026. 
 
 
 
Predseda komisie Ing. Jaroslav Krč – Šebera poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie komisie pre 
financie, rozpočet, majetok a hospodársku stratégiu Mesta Myjava. 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Ing. Jaroslav Krč - Šebera  v. r. 
       predseda komisie 

 
 
 
 
Zapísala: Zdenka Ježíková, tajomníčka komisie 


